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Mgr. Ostrožovič: 

Ja by som chcel dať do pozornosti alebo znovu sa opýtať na riešenie kruhovej križovatky pri 

mestskom kultúrnom stredisku a Berehove, kde ešte stále mnohí vodiči nepochopili o čom je 

kruhový objazd, ako je organizovaný a naozaj tam dochádza k tým kolíznym situáciám. Bol 

taký návrh, zvuková alebo akustická brzda, nie spomaľovače vyslovene, ale akustická brzda, 

ktorá by možno viacerých upozornila na to, že vchádzajú na kruhový objazd a spomalili by 

vjazd do tejto kruhovej križovatky. Viem, že už to tu bolo spomínané, ale zatiaľ sa nič 

neudialo.  

 

PhDr. Čižmár: 

Je to v pláne pre rok 2024 aj vzhľadom na finančné možnosti, takže je to jedna z priorít, ide 

o zvukové vankúše, ktoré budú umiestnené. Treba však povedať aj to B, že ani takéto 

zariadenie nespôsobí alebo neeliminuje pokiaľ vodič si neuvedomí, že prichádza na kruhový 

objazd a navyše to dobre vieme, že všetky kruhové objazdy sú situované tak, že v ich tesnej 

blízkosti sú aj  priechody pre chodcov, čo má už limitovať šoféra k usmerneniu rýchlosti 

natoľko, aby nespôsobil nejakú kolíznu situáciu.  

 


